

# Protokoll huvudstyrelsemöte Aneby SK 2023-09-27

## Närvarande

Styrelsemedlemmar: Erik L, Martin F, Joakim F, Tommy G, Karl-Johan H, Malin A

Suppleanter:

Revisorer:

Kanslist:

Valberedning:

Adjungerad:

Frånvarande styrelsemedlemmar och suppleanter: Christian H, Peter E, Mathias S

Punkt	Ärende	Ansvarig
1	Erik hälsade välkomna och öppnade mötet	
2	Dagordningen godkändes	
3	Karl-Johan H och Joakim F väljs till justerare	
4	Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll	Erik L
5	<p>Styrelsens sammansättning</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Komma i kontakt med Erik – Erik hänvisade oss att framförallt använda SMS och e-mail för att komma i kontakt med honom. Detta eftersom han ofta sitter upptagen i möten under dagtid och det ger honom möjlighet att plocka upp ärenden under kvällen när det passar bäst.</li><li>• Sektionsansvariga<ul style="list-style-type: none"><li>○ Vi saknar fortfarande utpekade sektionsansvariga för ungdomsfotbollen och innebandyn. Möten planeras med båda sektionerna för att adressera detta problem.</li></ul></li></ul>	Erik L  Erik L/Joakim F/ Daniel D
6	<p>Anläggning</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Nya riktlinjer för tillträde till och utnyttjande av Furulidshallen Med anledning av att vi upplevt att det varit många obehöriga i hallen på senaste tiden och att det uppstått ett par otrevliga situationer, så diskuterade styrelsen fram till att följande gäller från och med nu.<ul style="list-style-type: none"><li>○ Alla taggar som är utdelade till ledare är personliga och får inte lånas ut till utomstående eller minderåriga. Detta gäller alla ledare i de föreningar som har fått taggar utdelade. Vid träning i hallen skall alltid den ledare vars tagg används vara med.</li><li>○ Vi kommer att sätta upp en speciell tagg för utlåning till utomstående som ska hanteras och beviljas från fall till fall av Kenneth Råsberg.</li></ul></li></ul>	Erik L

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Denna tagg skall endast ha åtkomst till hallen och inte till Furulids huvudbyggnad.</li> <li>● Riktlinjer för ungdomar i våra lokaler <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Det har uppstått en del problematik på Furulid på senaste tiden då ungdomar dröjt sig kvar i lokalerna efter träningar. Exempel på detta är att utrymmen inte varit ordentligt städade, lampor har lyst, och fönster och dörrar har lämnats öppna. Styrelsen var eniga om att ledare för respektive lag måste vara kvar tills deras lagmedlemmar är klara och säkerställa att lokalerna lämnas i bra skick, att dörrar är låsta och lampor släckta.</li> </ul> </li> </ul>	Erik L
7	<b>Personal</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Inget nytt att rapportera</li> </ul>	
8	<b>Ekonomi</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Ekonomiredovisning – Erik gick igenom augustis resultat som för den individuella månaden visar ett underskott. Detta beror främst på fasning av intäkter och utgifter jämfört med budget och ser vi till resultatet för hela året så ligger vi bra till.</li> <li>● Träningsavgifter – Styrelsen kom överens om att barn till ledare i föreningen ej kommer att faktureras träningsavgift. Förutsättningen är att barnet är aktivt i det lag där föräldern är ledare och gäller för aktiva tränare och administratör i laget. Som tidigare är det krav på att alla aktiva ledare är medlemmar i föreningen och att man lämnat in godkänt registerutdrag från belastningsregistret. Ovanstående ändring gäller från och med 1/1 2024.</li> <li>● Lotteriredovisningar <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Sportlotteriet – Vi har sålde 140 lotter mindre än planerat men förtjänsten blev trots detta ca 16,000kr</li> <li>○ Mat och Reselotteriet – Försäljning startar 1/10 och dragning kommer att ske efter jul.</li> </ul> </li> </ul>	Erik L  Martin F  Tommy G
9	<b>Start av gåfotboll</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Gåfotboll har blivit väldigt populärt i flera föreningar och vi fick en förfrågan om att starta gåfotboll i Aneby SK's regi. Vi kom överens om att gå ut med en frågeställning på ASK's sociala medier för att se om vi kan hitta ledare som är villiga att engagera sig i detta.</li> </ul>	Erik L
9	<b>Redovisning från sektionerna</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Seniorfotbollen Seniorerna spelar sin sista hemmamatch den kommande helgen. Som vanligt kommer vi att sälja Halva Potten men denna gång kommer Aneby SK's del av intäkten att skänkas till "Williams Walk of Hope" för att stödja cancerforskningen.</li> </ul> <p>Dialog har initierats med nuvarande tränare om en förlängning över nästa år.</p>	Karl-Johan

*Erik L*

Efter succén i vintras med MediaSpjuth Cup så har man nu beslutat att genomföra en andra upplaga som kommer att gå av stapeln i januari 2024. Planering och förberedelser har redan startat.

- Innebandyn  
Träningar för både ungdomar och seniorerna har kommit igång. Nytt för i år är att man anmält ett U-lag till seriespel.

Det har varit en del utmaningar att hitta ledarlösningar för F08-10 laget. Ett föräldramöte genomfördes dock den gångna helgen och man har lyckats hitta en lösning för att laget skall kunna träna och spela seriespel som planerat. Tack till de föräldrar och ungdomar som kliver in och visar engagemang för att laget skall kunna fortsätta att bedriva vår verksamhet.

Innebandysektionen jobbar även med förberedelser för att starta upp ett damlag eller damjuniorlag till 2024. Detta är en saknad pusselbit för innebandyn och det var därmed extra viktigt att ledarfrågan i F08-10 kunde lösas.

Torsdagen den 28/9 kommer det att vara utlämning av matchställ för säsongen. Intersport kommer också att närvara och det finns möjlighet att köpa sportartiklar med 30% rabatt.

- Ungdomsfotbollen  
Vi hade en incident i en ungdomsmatch på Furulid för någon vecka sedan där det blev tumult i samband med matcharrangemanget. Enligt olika uppgifter så var det ett flertal personer från lagen och publiken som uppförde sig illa och vi ser mycket allvarligt på detta. Inom Aneby SK så är det en självklarhet att spelare, ledare, funktionärer och publik uppför sig sportsligt. Vi för därför en dialog både internt i klubben med berörda parter och externt med motståndarklubbens styrelse för att förhindra att detta uppstår igen.

I övrigt inget nytt att rapportera.

- Gymnastiken
  - Malin rapporterade att det finns ett stort intresse att vara med i Gymnastikens verksamhet. Det har medfört en stor utmaning för att kunna anta alla som varit intresserade att delta i verksamheten. Man har dock arbetat aktivt med olika lösningar och nu gjort vissa omorganisationer i grupperna för att lösa det angenäma problemet.

Karl-Johan


Joakim

Malin A

*Enli*



	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Bordtennisen Man har hittat en lösning för ledningen av bordtennissektionen och det är nu klart att Stefan Palmer och Lill-Marie Adelind axlar detta. Vi ser mycket positivt på detta och säsongen kommer nu att startas upp under nästa vecka.</li> </ul>	Erik L
10	<p>Furulidshallen arvsfondsprojektet</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi har dessvärre fått besked att SmFF har dragit tillbaka sina planer på att hyra hallen i mellandagarna. Orsak som gavs till denna ändring är att man har skiftat fokus.</li> <li>• I samband med MediaSpjuth Cup i vintras hade vi vissa problem med att det bildades kondens i hallen. Detta uppstod i samband med att det var stora temperaturväxlingar i vädret samtidigt som det var en stor publikskara i hallen. Vi har nu inlett en utredning av ventilationen för att se vilka åtgärder vi kan göra för att förhindra att det uppstår igen.</li> </ul>	Erik L
11	<p>Ärenden enligt årsarbetsplan</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Avtalsgenomgång Anneli kollar igenom avtalsregistret och förser Erik med en lista med de avtal som behöver förnyas eller ses över.</li> <li>• Utdrag ur belastningsregister saknas i nuläget för 12 ledare. Påminnelser kommer att skickas ut till dessa personer med kopia till respektive sektionsansvarig.</li> <li>• Redovisning marknad Vi har dragit in ca 22,000kr i samband med de två marknadstillfällen som anordnats i år. Det är något mindre än vad tidigare år. Detta beror framförallt på ökade kostnader för marknadsföringskostnader.</li> </ul>	<p>Anneli J</p> <p>Martin F</p> <p>Tommy G</p>
12	<p>Övriga frågor</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Inga övriga frågor att hantera.</li> </ul>	
16	<p>Ärenden att förbereda till nästa möte</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Dragnig från fastighetsgruppen</li> <li>• Brandskydd</li> <li>• Lärgrupper</li> </ul>	
17	Nästa möte 25/10 2023 18:30	



Ordf. Erik Lindstrand

Justerare:



Karl-Johan Hvass



Sekr. Martin Fagerström



Joakim Forsberg